



بنك الإمارات دبي الوطني
Emirates NBD

الشروط والأحكام Terms & Conditions

Terms & Conditions

These terms and conditions ("Promotion Terms and Conditions") govern the Emirates NBD Bank P.J.S.C. ("Bank" and "Emirates NBD") for Debit card Cross border Spends promotion.

The Promotion (as defined below) is subject to the Emirates NBD Consumer Banking Products General Terms and Conditions (available at <https://www.emiratesnbd.com/en/terms-and-conditions>) ("ENBD General Terms and Conditions") and these Promotion Terms and Conditions.

If there is any conflict between the Promotion Terms and Conditions and the Emirates NBD General Terms & Conditions, the Promotion Terms and Conditions shall prevail.

Promotion Period: till 15th Sept 25

Applicable for: Emirates NBD Cardholders

Qualifying Customer:

- This promotion is open only to Emirates NBD Cardholders ("Cardholders/ Cardholder")
- The eligible Cardholders will receive specific communication from the Bank through SMS and email with respect to the specific promotion period. Enrollment rights are reserved and solely determined by the bank.

Qualifying Criteria and Reward Details:

- This offer can be redeemed using the promo code ENBD30

الشروط والأحكام

تسري هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام العرض الترويجي") على العرض الترويجي لعمليات الإنفاق الدولي باستخدام بطاقة الخصم المباشر من بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع ("البنك" و "بنك الإمارات دبي الوطني"). يخضع العرض الترويجي (وفق تعريفها المذكور أدناه) لشروط وأحكام المنتجات المصرفية من بنك الإمارات دبي الوطني المتوفرة على

https://www.emiratesnbd.com/en/assets/File/Credit_Cards_Terms_Conditions_21062011.pdf ("أحكام وشروط

بنك الإمارات دبي الوطني") والشروط والأحكام الخاصة بهذا العرض الترويجي.

في حال كان هناك أي تعارض بين شروط وأحكام العرض الترويجي هذه والشروط والأحكام العامة لبنك الإمارات دبي الوطني، فستسود شروط وأحكام العرض الترويجي هذه.

مدة العرض الترويجي: حتى 15 سبتمبر 2025

يسري العرض الترويجي على: جميع حملة بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني.

العملاء المؤهلون للعرض:

- هذا العرض متاح فقط لحملة بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني ("حملة البطاقات/ حامل البطاقات")
- سيتلقى حملة البطاقات المؤهلين اتصالاً مُحدداً من البنك عبر الرسائل النصية القصيرة SMS، والبريد الإلكتروني فيما يتعلق بفترة العرض المحددة. إن حقوق الاشتراك محفوظة ومحددة وستطبق بناءً على التقدير المطلق للبنك.

معايير التأهل وتفاصيل المكافأة:

- يمكن استرداد هذا العرض باستخدام الرمز الترويجي ENBD30



بنك الإمارات دبي الوطني
Emirates NBD

الشروط والأحكام Terms & Conditions

- This offer can be redeemed using a valid Emirates NBD card
- This offer is not valid in conjunction with any other offer
- This offer is only applicable for lunch slots (12 pm to 3:30 pm)
- This offer is only valid on selected restaurants
- The payment can only be done via the Eazy Diner App.

- يُشترط استخدام بطاقة صالحة من بنك الإمارات دبي الوطني للاستفادة من العرض
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض آخر
- يُطبّق العرض فقط على حجوزات الغداء (بين الساعة 12 ظهراً و3:30 بعد الظهر)
- يُتاح العرض فقط في مطاعم مختارة
- يجب إتمام عملية الدفع حصراً عبر تطبيق Eazy Diner

General Terms:

- The Bank reserves the right to change or cancel any or all of these Promotion Terms and Conditions without prior notice in its sole and absolute discretion.
- All decisions of the Bank relating to the Promotion, each of which is at the sole and absolute discretion of the Bank, shall be final and conclusive.
- The Bank shall not be liable for any losses resulting from the fluctuation of foreign currency exchange whilst converting the Eligible Spends to AED.
- These Terms and Conditions are in addition to the standard Emirates NBD Card Terms and Conditions.

الشروط العامة

- يحتفظ البنك بحقه في تغيير أو إلغاء أي من أو جميع شروط وأحكام هذا العرض الترويجي بدون إخطار مسبق ووفق تقديره الفردي والمطلق.
- سيتم تطبيق جميع القرارات المتخذة من قبل البنك والمتعلقة بالعرض الترويجي وفق لتقديره الفردي والمطلق وستكون نهائية وحاسمة.
- لن يتحمل البنك مسؤولية أي خسائر ناجمة عن تقلبات صرف العملات الأجنبية خلال تحويل عمليات الإنفاق المستحقة إلى عملة الدرهم.
- ستضاف هذه الشروط والأحكام إضافية إلى الشروط والأحكام القياسية لبطاقة بنك الإمارات دبي الوطني.

Definitions

- **AED** means the United Arab Emirates dirham.
- **Eligible Cardholder** means each primary cardholder of an Eligible Card to whom the offer to participate in the Promotion has been communicated by Emirates NBD.

التعريفات

- **الدرهم:** يُقصد به الدرهم الإماراتي.
- **حامل البطاقة المؤهل:** يُقصد به كل حامل بطاقة أساسي لبطاقة مؤهلة تم إبلاغه بعرض المشاركة في الحملة الترويجية من خلال بنك الإمارات دبي الوطني.



بنك الإمارات دبي الوطني
Emirates NBD

الشروط والأحكام Terms & Conditions

- **Eligible Spend** means cumulative domestic or international transactions, at a point of sale or online of AED value.
- **Each foreign transaction** (Non-AED) will be converted to AED at the prevailing exchange rates.
- **الانفاق المؤهل:** يُقصد به المعاملات المحلية أو الدولية التراكمية المنفذة لدى نقطة البيع أو عبر الإنترنت بعملة الدرهم.
- **الدولار** سوف يتم تحويل **كل معاملة بعملة أجنبية (غير الدرهم)** سوف يتم تحويلها إلى الدرهم وفق أسعار الصرف السائدة